
           

           

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Σέρρες,  25/09/2020 

Του:   Κωνσταντίνου Μπούμπα, βουλευτού Νομού Σερρών  
 

Προς:   Τον κο Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 
 
 

ΘΕΜΑ:  «Λειτουργία την Ελληνικής Βιομηχανίας Ζάχαρης (ΕΒΖ) του Νομού Σερρών»  
 

     

 
Κύριε Υπουργέ,  
 
Οι τευτλοπαραγωγοί του Νομού Σερρών, ενώ θα έπρεπε να αρχίζουν σταδιακά την 

συγκομιδή και την παράδοση των τεύτλων, διαπιστώνουν ότι, ακόμη, το καθ’ ύλην αρμόδιο 

για την απορρόφηση της παραγωγής τους τοπικά, εργοστάσιο των Σερρών που μέχρι 

προσφάτως διατείνονταν ότι θα λειτουργήσει, εντούτοις, παραμένει κλειστό. Οι εργασίες 

συντήρησης του εργοστασίου φαίνεται ότι δεν έχουν δρομολογηθεί ακόμα. Οι 

τευτλοπαραγωγοί ανησυχούν για την τύχη της παραγωγής τους, αφού, ελλοχεύει ο κίνδυνος 

να μείνει αδιάθετη η σοδειά τους για δεύτερη συνεχή χρονιά και να καταστραφεί στα 

χωράφια. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1) Προτίθεσθε να παρέμβετε αποφασιστικά, έτσι ώστε να τηρηθούν στο ακέραιο οι όροι 
παραχώρησης των εγκαταστάσεων και των περιουσιακών στοιχείων της «ΕΒΖ»; 
 

2) Προτίθεσθε να προστατέψετε, τόσο τη δημόσια περιουσία, όσο και τα συμφέροντα 
εκείνων που δραστηριοποιούνται στην καλλιέργεια των τεύτλων αλλά και όσων 
περιμένουν να λειτουργήσει το εργοστάσιο των Σερρών για να εργαστούν σε αυτό; 

 

3) Προτίθεσθε να σταθείτε πλάι στους τευτλοπαραγωγούς, που στις Σέρρες καλλιέργησαν, 
και φέτος, τις περισσότερες εκτάσεις ανά τη χώρα και βλέπουν υπαρκτό κίνδυνο 
απώλειας της παραγωγής τους, με αποτέλεσμα να επίκειται η οικονομική καταστροφή 
τους; 

 
 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Κωνσταντίνος Μπούμπας 
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